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Onderwerp 
Regulering Achterdeurbeleid Coffeeshops 

De raad van de gemeenteraad Heerhugowaard in vergadering bijeen op 17 december 2013; 

Overwegende dat: 

- de inzet van politie en justitie om illegale wietkwekerijen in woonhuizen en leegstaande 
bedrijfspanden te bestrijden, enorm is, net als de kosten die daarmee gepaard gaan; 

- veel huizenbezitters de dupe worden van schimmige huurders, die het pand in slechte staat 
achterlaten en de eigenaren op kosten jagen vanwege de stroomaftap, ook in de verhuur van 
bedrijfspanden; 

- de illegale wietkwekerijen in woonhuizen zorgen voor gevaarlijke situaties in de buurt, alleen al 
vanwege het gevaar voor brand en waterschade; 

- het THC-gehalte, het gebruik van pesticiden en andere toevoegingen en bestandsdelen die in 
het criminele circuit worden gehanteerd, zorgen voor een gezondheidsbedreigende situatie voor 
gebruikers; 

- coffeeshophouders noodgedwongen de wet overtreden door illegaal en soms zelfs van 
criminelen drugs in te kopen om binnen het huidige gedoogbeleid en onder toeziend oog van 
wet en toezichthouders producten te kunnen verkopen; 

constaterende dat: 

- zeven burgemeesters in Limburg zijn gekomen met een alternatief plan om (de aanvoer van) 
softdrugs uit de criminele sfeer te halen; 



- onder meer de gemeenteraden in Zwolle, Leeuwarden en Utrecht bij de Minister aandringen 
op een lokale invulling van het decriminaliseren van (de aanvoer van) softdrugs; 

- de burgemeester van Rotterdam, de heer Aboutaleb, bij de Minister pleit voor het in 
gemeentebeheer geteelde wiet om het kweken van softdrugs uit de wijken te halen; 

- de Minister van Veiligheid en Justitie de gemeenten heeft opgeroepen nog dit jaar (2013) aan 
te geven of er behoefte bestaat aan een lokaal op maat gesneden achterdeurbeleid en een 
mogelijke deelname aan een experiment daartoe; 

verzoekt het college van Burgemeester en wethouders, 

nog deze maand bij de Minister van Veiligheid en Justitie erop aan te dringen dat in de 
decriminalisering van het lokale?drugsbeleid er voor het lokale bestuur genoeg ruimte moet 
bestaan om een eigen achterdeurbeleid te ontwikkelen; 

het bij deze motie gevoegde richtingenplan voor de ontwikkeling van een lokaal 
achterdeurbeleid mee te nemen in een volgend jaar te ontwikkelen eigen achterdeurbeleid 
indien de Minister daartoe de ruimte geeft; 

en gaat over tot de orde van de dag. 

, '\ s 

De fractie van GroenLínką,Heerhugowaard, 

René Schoemaker./ /jfi 



Bijlage: richtingenplan voor de ontwikkeling van een lokaal achterdeurbeleid 
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Betreft: Uitwerking wetenschappelijk experiment ter bescherming van de volksgezondheid 
van cannabisgebruikers en algemene veiligheid in Nederland, met als doel het kunnen 
blijven leveren van cannabis van een goede kwaliteit door de coffeeshop met een 
transparant achterdeurbeleid. 

Geachte leden van de Raad, 

In mijn brief van 9 september 2013 heb ik u geïnformeerd over het onderzoek naar de 
mogelijkheden om het achterdeurbeleid van de coffeeshops in Nederland te veranderen, d.w.z. de 
cannabisteelt door de coffeeshop zelf te laten organiseren. 

In de raadsvergadering van december 2013 zal de heer René Schoemaker van GroenLinks u 
verzoeken een motie goed te keuren, om deze vervolgens in te dienen bij minister Ivo Opstelten, 
met daarin de wens ruimte te geven aan een wetenschappelijk experiment. Dit met als meest 
zwaarwegende reden het beschermen van de volksgezondheid van de cannabisgebruikers en 
algemene veiligheid in Nederland. 

De invulling en uitvoering van bovengenoemd wetenschappelijk experiment zal voldoen aan 
transparantie, openheid en eerlijkheid. Door het navolgen van deze waarden zal blijken, dat de 
coffeeshop cannabis van een goede kwaliteit kan blijven leveren en dat de gereguleerde 
bevoorrading van de coffeeshop als zeer positief in de samenleving zal worden ervaren. Alle 
voordelen zijn na te lezen in het THC-model, opgesteld door het VOC (Verbond voor Opheffing 
van het Cannabisverbod; zie bijlage l) 

Stappenplan van het experiment: 

De coffeeshopeigenaar zal een pand voorstellen om aan te huren voor de periode van ten eerste 3 
jaren. De locatie dient aan alle veiligheids- en brandveiligheidseisen te voldoen en tevens op een 
meest geschikte locatie te worden geëxploiteerd. Een en ander in overleg met burgemeester Ter 
Heegde en de lokale driehoek. 



De grootte en faciliteiten van het pand zullen mede afhankelijk zijn van het aantal planten dat 
gekweekt kan worden. Dit aantal kan en zal berekend worden door het terugrekenen van de 
omzetcijfers over 2012 van de coffeeshop, om zo tot het benodigde aantal cannabisplanten en 
variëteiten te komen. Hierbij zal de berekende voorraad per jaar met de opbrengst van 1 oogst 
vermeerderd worden, dit om een eventuele misoogst op te kunnen vangen. 

De inrichting van het pand zal bestaan uit: 

» Entree. Ter voorkoming van het overbrengen van ziektes, schimmels en insecteneitjes, 
dienen personeel en eventuele bezoekers hier een overall en slippers van de kweekruimte aan te 
trekken. 

* Moederplanten- en stekkenruimte. Om cannabis van een constante kwaliteit te kunnen 
leveren is het van belang de beste vrouwelijke cannabisplanten te selecteren. Dit worden de 
moederplanten van een cannabis variëteit. Van deze moederplanten worden de stekken gesneden 
om de cannabisplanten voor de productieruimtes op te kweken. De blokjes met stekken worden 
op een verwarmde ondergrond geplaatst en onder LED verlichting 18-20 uur per dag belicht. Als 
de stekken geworteld zijn worden de blokjes in potten of grotere blokken geplaatst, alvorens naar 
de voorgroeiruimte te worden overgebracht. 

» Voorgroeiruimte. In deze ruimte worden de planten 18-20 uur per dag onder speciale 
groei verlichting geplaatst, tot ze een bepaalde hoogte hebben bereikt. De planten groeien daarna 
nog 50-60 Vo door nadat ze in de afbloeiruimte zijn gezet. 

» Afbloeiruimte. De planten worden in de afbloeiruimte verpot in grotere potten of bakken 
aarde. Door het aantal uren belichting te verlagen naar 12 uur per etmaal, gaan de planten in de 
bloei. De bloeitijd kan variëren van 8-12 weken, afhankelijk van de te kweken variëteit. De 
planten worden vervolgens geoogst en overgebracht naar de verwerking ruimte. De 
kweekruimtes zijn allen voorzien van een op het aantal kubieke meters afgesteld ventilatie 
systeem met koolstoffiltersysteem, om er voor te zorgen dat de ideale temperaturen voor de 
cannabis kweek worden geregeld en gehandhaafd. Ook reukoverlast wordt hiermee voorkomen. 
Het toedienen van water en plantenvoeding wordt volledig geautomatiseerd en via een centraal 
computersysteem aangestuurd. 

» Verwerking ruimte. In de verwerking ruimte worden de geoogste planten van de 
bladeren ontdaan. Dat kan zowel handmatig als machinaal worden gedaan. 

» Droogruimte. Hier worden de toppen in speciale droogkasten, met temperatuur- en 
luchtvochtigheid beheersing, gedroogd. Nadat de toppen gedroogd zijn kunnen deze in speciale 
zakken worden opgeslagen voor de voorraad van de coffeeshop. 



De kosten van het pand betreffende de aanhuur, bedrijfsinrichting zowel materieel als 
immaterieel en andere bijkomende kosten, zoals het aannemen van personeel e.d., zullen 
volledig voor rekening van de coffeeshopeigenaar komen. 

De administratie van de kweekruimte zal op ieder moment inzichtelijk zijn voor de 
belanghebbende autoriteiten, zodat het experiment overzichtelijk wordt en er transparant gewerkt 
kan worden. Ook zal de kweekruimte alleen door belanghebbenden op afspraak bezocht kunnen 
worden. 

Voor het transport van de bevoorrading vanuit de kweekruimte naar de inpakruimte van de 
coffeeshop, zal aan de daarvoor aangewezen personen een gedoogbeschikking op naam worden 
afgegeven, geldig zolang als het experiment duurt. 

De locatie van het pand, inrichting, het bestaan als zodanig en uitvoering van het totale 
wetenschappelijke experiment in de meest breedste zin van het woord, zal alleen aan diegene 
worden bekend gemaakt, die direct en noodzakelijkerwijs bij het experiment zijn betrokken. 
Deze personen zal wegens veiligheidsoverwegingen gevraagd worden een geheimhoudingsplicht 
omtrent deze informatie te ondertekenen en na te leven. 

De periode van 3 jaren betreft het volgende tijdschema: 

» eerste 6 maanden: opzetten van het experiment en de faciliteiten, bouwen van de 
inrichting, opkweken van de eerste zaailingen die gaan dienen als "moederplanten" 

* Daarna 24 maanden waarin verschillende cannabisvariëteiten worden gekweekt. Per 
gekweekte variëteit zal er een monster naar een onderzoekslaboratorium zoals bijv. het NFI 
(Nederlands Forensisch Instituut) of het Trimbos Instituut worden gestuurd voor nader 
onderzoek. Uit deze onderzoeken zullen de verschillende werkzame bestanddelen per soort naar 
voren komen en vervolgens worden teruggekoppeld. Deze informatie zal daarna in de coffeeshop 
bij elke variëteit bekend worden gemaakt als productinformatie, zodat elke klant zelf kan 
beoordelen welke variëteit het beste bij de wensen van de klant aansluit. Tevens zal uit de 
onderzoeken naar voren komen dat er geen pesticiden of andere bestrijdingsmiddelen in de 
cannabis aanwezig zijn. 

» De laatste 6 maanden zal er een terugkoppeling plaatsvinden tussen de 
coffeeshopeigenaar, burgemeester en de lokale driehoek, waarbij de afgelopen 30 maanden 
besproken zullen worden. In dit overleg zullen alle voordelen van de transparantie worden 
besproken, maar ook eventuele onvoorziene omstandigheden en/of andere gebeurtenissen 
kunnen geëvalueerd worden. 

Met de resultaten uit dit overleg kunnen de plannen voor de tijd ná dit experiment worden 
bepaald en gezamenlijk worden geperfectioneerd. 



Zoals eerder genoemd, de volksgezondheid is zeer gebaat bij cannabisproducten waarbij de 
THC-, CBD- en C B N gehaltes achteraf te controleren zijn, waarbij kwaliteitsgarantie kan 
worden gegeven en de teelt volledig transparant in de coffeeshop kan worden verkocht. 

De functie van de coffeeshop en haar personeel was altijd al een zeer belangrijke sociale functie 
voor de samenleving. Deze wordt hierdoor uitgebreid met een belangrijke voorlichtingsfunctie. 
De personeelsleden zullen zelf eerst ingelicht worden over de verschillende variëteiten en hun 
verschillende werkzame bestanddelen, zodat zij de klanten op hun beurt correct kunnen 
informeren. 

Wij, en daarmee bedoel ik alle voorvechters voor een transparante cannabisketen inclusief ikzelf 
in persoon, hopen stellig dat wij voor en tijdens dit experiment op u als gezond denkende mensen 
en wijze bestuurders van de gemeente Heerhugowaard kunnen rekenen, op onze weg naar 
decriminalisering van de cannabisteelt. 

Wereldwijd, dus óók in Nederland. 

Op 30 oktober 2013 heeft het congres "De Transparante Keten" plaatsgevonden, waar meerdere 
prominente sprekers zoals de heren Gerard Spong, Jan Brouwer (Hoogleraar Rijksuniversiteit 
Groningen) en mevrouw Magda Berndsen (D66) de juridische mogelijkheden hebben besproken. 
Hier is duidelijk door Gerard Spong naar voren gebracht dat er zowel in het nationale als in het 
internationale recht ruimte is gelaten voor lokale invulling. De burgemeester van Roermond, de 
heer P.A.G. Cammaert, heeft gezegd dat de burgemeesters van Limburg allen tezamen hebben 
besloten open te staan voor experimenten om de wietkweek uit de woonwijken en uit de 
criminele circuits te krijgen. Volgens de burgemeester van Heerlen, de heer Paul Depia, is er een 
voorstel van 8 Limburgse gemeenten ingediend bij het Ministerie van Justitie om coffeeshops 
aan een bevoorradingscriterium te laten voldoen. 

Ook met dit experiment in Heerhugowaard willen wij laten zien dat een transparante 
cannabisketen kan beginnen met daadwerkelijke stappen te zetten, juist op lokaal niveau, 
waarmee de weg wordt gebaand naar een gezond en helder cannabisbeleid in Nederland. 

[Naam vanwege privacy weggehaald] 


